
 

 Protokoll styrelsemöte Gävle Bågskytteklubb  

241030 

 
  Närvarande: 

  Styrelsen:     Stefan Lundgren, Lars-Åke Mattsson, Ulla Domeij, Marie Högstedt, 
                        Magnus Dahl, Stisse Wallner, Inge Bertäng, Tommy Lindström, Christian Blank. 

 

  Gäst :           Hans Bergman SISU        

                        

1 Mötets öppnande   

   Ja 

 

2 Godkännande av dagordning 

   Ja 

 

3 Val av justeringsman för mötet 

   Inge Bertäng 

 

4 Ekonomi 

  Inget nytt. 

 

5 Medeltida aktiviteter. 

   Inget nytt 

 

6 Administrativt 

   Se över stadgarna vad gäller data. Ta med till Årsmötet. Magnus kollar upp.   
 
7 Aktiviteter & Utbildning    

   Magnus Dahl berättar om grundutbildning för tränare. 

 

   Utbildningar som behövs  är domar utbildning och ev. Steg 1 utbildning för ledare. 

 

 8 Ungdomar     

    Inget nytt. 

 

9 Material      

   Inventeringen av 3D är gjord av Inge, Ulla och Jan.  De 3D djur vi har för tävling 

   behöver utökas då djur har kasserats till träningsdjur. 

 

    Beslutades att Inge, Ulla och Jan ser över och  kommer med kostnadsförslag för inköp 

    av djur nya till styrelsen. 

   

10 Lokalen 

     Stefan har kollat med kommunen om det finns några lokaler som skulle passa klubben 

     vad gäller större yta och handikappanpassad. Lokaler finns som kan anpassas men då hyran 

     kommer att bli  ungefär  15 000:- i månaden, så är det inte aktuellt i dagsläget. 

 

    Beslutade att vi skall kolla vår nuvarande om vi kan göra den bättre. 

 

11 Utebanan 



 

      

 

 

 

 

 

Utebanan är städad och inplockad. 

      Nu finns bara vinterbanan 3d omgjord för vintern. 

  12 Hemsida/Data/Press   

     Inget nytt 

 

13 Prova-på-skytte   

     Varit dåligt  intresse på söndagarna. 

 

     Inge, Jan och Ulla  har haft prova på för en skolklass, 11 stycken deltog. Den 5/11 kommer 

     en till grupp från samma klass. 

           

14 Armborst 

     Inget nytt 

 

15 Festkommittè 

    Inget nytt 

  

16 Nya medlemmar 

     Höstkursen är klar. Magnus fortsätter till våren. 

     

17 Tävlingar     

     2:a Vinterserien 3d blir den 8/12 . Stefan och Inge fixar. 

 

     Sista chansen i lokalen blir 28/12 kl 10:00, Domeijs ordnar. 

      

18 Övrig 

     Hans Bergman informerar om SISU. Pratar om LOK stöd och redovisning av utbildningar    

     som klubben haft. Finns utbildning för Trygghetsperson i klubben, vilket vi skall titta närmar 

     på. Han informerade också om 65+,  klubben kan få pengar om vi t.ex. ordnar ett prova-på 

     för denna åldersgrupp. 

  

19 Nästa styrelsemöte 

     Den 11/12  kl 18:15 i lokalen. 

 

20 Mötet 

     Avslutas 

 

Vid protokollet                                                                   Ordförande 

 

Ulla Domeij                                                                         Stefan Lundgren 

 

Justerare          Inge Bertäng                                                       

 

 

    


